

【公共行政】

· 行政哲学问题二篇 ·

公共管理中公共价值的基本维度与认知 ..... 任晓林（5）

本体论、价值论、认识论逻辑中的本土公共行政

——一个行政哲学层面的考察 ..... 王升平（15）

目标管理责任制如何实施：一个研究述评 ..... 王惠娜 薛秋童（21）

脱贫攻坚中彝家新寨建设的问题与对策研究 ..... 余 宏（31）

【政治学研究】

微信政治朋友圈传播信息的表象及其解构 ..... 张爱军 江飞亚（38）

乡贤返乡：城乡融合发展的新路径 ..... 申端锋 张巧巧（47）

投稿分类电子邮箱: 行政学: [gdxzzz@126.com](mailto:gdxzzz@126.com)

政治学: [gdxzzz\\_sh@126.com](mailto:gdxzzz_sh@126.com)

经济、经济管理: [gdxzjj\\_jjgl@126.com](mailto:gdxzjj_jjgl@126.com)

法学: [gdxzzz\\_fx@126.com](mailto:gdxzzz_fx@126.com)

其他学科: [gdxz201203@126.com](mailto:gdxz201203@126.com)

---

## 【法制研究】

论网络言论自由法律规制的界限 ..... 柯 卫 汪振庭 (54)

论我国权力清单的规范及法律定位 ..... 左文君 叶正国 (61)

从碎片化微商活动及其平台难题看行政监管的解决路径

..... 彭宏洁 袁名希 (68)

---

## 【经济与经济管理】

投资扩张、产能过剩与中国经济波动 ..... 陈利锋 (72)

环境规制、中介效应与区域经济发展 ..... 叶 燚 边作为 (81)

乡村振兴中乡风文明建设问题与出路

——基于云浮市乡村振兴的实证研究 ..... 邹陆林 (90)

CONTENTS

Basic Dimension and Cognition of Common Value in Public Management  
..... REN Xiao-lin (5)

Local Public Administration in Terms of Ontological, Axiological and  
Epistemological Logic  
——A Survey in Perspective of Administrative Philosophy ..... WANG Sheng-ping (15)

How to Live up to Target Management Liability System: a Research Review  
..... WANG Hui-na, XUE Qiu-tong (21)

Study on New Yi Ethnic Village Constructive Issues and Countermeasures  
during the Hardship of Shaking Off Poverty ..... YU Hong (31)

Representation and Anatomy of Information Issued from Political Wechat Moments  
..... ZHANG Ai-jun, JIANG Fei-ya (38)

Country Sages’ Native Returning: New Path Paved for Urban-Rural Integrative  
Development ..... SHEN Duan-feng, ZHANG Qiao-qiao (47)

Law-ruled Limits for Network Speech Freedom ..... KE Wei, WANG Zhen-ting (54)

On China’s Power List Norm and Its Legal Orientation  
..... ZUO Wen-jun, YE Zheng-guo (61)

Administrative Supervisory Approach to the Solution of Fragmental Micro  
E-Businesses’ Issues and Their Operating Platforms’ Dilemmas  
..... PENG Hong-jie, YUAN Ming-xi (68)

Investment Expansion, Overcapacity and China’s Economic Fluctuation  
..... CHEN Li-feng (72)

Environmental Regularizing, Intermediary Effect and Regional Economic  
Development ..... YE Yi, BIAN Zuo-wei (81)

Puzzles and Way Out for the Construction of Country Folkloric Civilization  
in the Process of Rural Revitalization  
——Case Study on Rural Revitalization of Yunfu City ..... ZOU Lu-lin (90)

英文目录：耕夫